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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Groen Links betreffende iepziekte 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 2 februari 2022 heeft de fractie Groen Links onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde 
voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over iepziekte , het antwoord vindt u onder 
de vraag: 
  
1. Waarom zijn de 2181 niet vervangen iepen nog steeds niet vervangen? 
Het vervangen van de iepen vraagt behoorlijk wat voorbereiding. Voordat een nieuwe boom geplant kan 
worden, moet de oude stobbe (stronken) eerst weggehaald worden. Daarnaast moet gekeken worden of er 
geen kabels en leidingen in de grond zitten. Ook wordt er onderzoek gedaan naar de bodemkwaliteit. En, niet 
onbelangrijk, er wordt berekend of er voldoende groeiruimte is om de boom groot en volwassen te laten 
worden. Deze ruimte is zowel boven als onder de grond nodig. 
Het beschikbare budget de afgelopen jaren is voornamelijk opgegaan aan het bestrijden van de iepziekte. De 
afgelopen jaren heeft de ziekte helaas sterk om zich heen gegrepen. Hierdoor is er een achterstand ontstaan 
in de herplant van nieuwe bomen. 
 
2. Is het dichttegelen een vooraankondiging dat deze bomen niet vervangen gaan worden? 
Nee, het dichttegelen is om te trottoirs veilig te houden, zolang er nog geen boom staat. In smallere straten 
wordt er goed gekeken of er voldoende ruimte is om een boom terug te platen. In principe is het de 
doelstelling om alle bomen te vervangen. 
 
3. Bent u het met ons eens dat door de bomenkap een verarmd straatbeeld ontstaat, zoals 
momenteel bijvoorbeeld in de Javastraat? 
Ja. 
 
4. Bent u het met ons eens dat hierdoor de biodiversiteit in onze stad vermindert? 
Ja. Voornamelijk het weghalen van oude bomen heeft een grote impact op de biodiversiteit in de stad. Helaas 
zijn het juist de oude variant iepen die gevoelig zijn voor iepziekte. 
 
5. Waar worden de niet vervangen iepen uit de Jacob van Heemskerckstraat gecompenseerd? 
Negen bomen uit de Jacob van Heemskerckstraat zijn voorafgaand aan de werkzaamheden verplant, ze 
staan nu op de begraafplaats. In deze straat is gekozen voor kwaliteit en niet voor kwantiteit. De bomen die er 
nu staan, hebben voldoende ruimte en mogelijkheden om volwassen en oud te worden. Hiervoor is per boom 
voldoende ruimte nodig. Daarom zijn er in aantal, minder bomen terug geplant. We gaan er vanuit dat de 
bomen die er nu staan, later voor meer plezier zorgen. 
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6. Kunt u een concrete planning geven voor de herplant van bomen? Julianadorp wacht 
bijvoorbeeld al jaren op herplant langs de Breewijd. 
Dit voorjaar is de planning voor de komende vier jaar voor herplant van de bomen gereed. Echter is het 
beschikbare budget voor de herplant een remmende factor. Ook dit jaar zal een groot deel opgaan aan de 
bestrijding van iepziekte en het verwijderen van de nog resterende stobben.  
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 2 maart 2022. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 
 
 
  


